
Motie

Agendapunt 4.1 onderwerp 1 Herindelingsontwerp – Prachtig en krachtig vanuit onze kern

 
De Raad van de gemeente Sint Anthonis in vergadering bijeen d.d. 9 april 2020

Constaterende dat:

- Een eerdere variant van deze motie onvoldoende herkenbaar is opgenomen in het 
herinidelingsontwerp.

- Bij velen in de regio het beeld heerst dat we een veilige regio hebben. Dat daarbij 
geschermd wordt met termen als top 10 veiligste Brabantse gemeenten. Dat de 
onderbouwing daarvan ligt in cijfers van jaren geleden. Dat de realiteit inmiddels is dat 
een gemeente als Sint Anthonis 70 plaatsen gestegen is op de landelijke lijst van 
onveiligste gemeenten. Dat Sint Anthonis weliswaar nog relatief veilig is, maar dat een 
jarenlange trend zichtbaar is. 

- Deze trend ook zichtbaar is in de jaarlijks verslechterende prio1-reactietijden. Deze zijn 
voor de hele regio niet goed, maar een enkele gemeente springt daar nog veel slechter uit 
dan de rest van de regio. 

- In het herindelingsontwerp wel weer sprake is van grote woorden over de aanpak van 
ondermijnende criminaliteit, maar veel te weinig van dagelijkse criminaliteit en de 
snelheid van opvolging van de hulpdiensten. 

- Investeren in handhaving en toezicht goed is, maar te weinig om de al zichtbare trend in 
de verkeerde richting te keren. 

- Er veel voordelen kleven aan een grotere nieuwere gemeente, zoals een krachtiger 
bestuur dan zoals we dat nu kennen. Maar er kunnen ook nadelen aan kleven waar we 
niet  blind voor moeten zijn. Bij een nieuwe rapportage Prio1-reactietijden voor de nieuwe 
gemeente krijgen we een gemiddelde van de bestaande drie afzonderlijke gemeenten en 
dat kan voor twee van de drie partners (Boxmeer en Cuijk) als nadelig worden gezien en 
voor een van die partners (Sint Anthonis) als een verbetering van de cijfers. Daarom kan 
het wenselijk zijn bij dergelijke cijfers de geografische herkomst van de meldingen te zien. 

- De huidige inzet van middelen niet het optimale resultaat oplevert en de 
portefeuillehouder in Sint Anthonis zegt er al alles aan gedaan te hebben en dat niets 
beter gedaan kon worden. En desondanks zijn de cijfers zoveel slechter geworden. 

Roept het college van burgemeester en wethouders op:

- Om via de stuurgroep veiligheid nadrukkelijker op de agenda te zetten. Van kleine en 
grote criminaliteit via verkeersveiligheid, diefstal, overval, vernieling tot ook ondermijning 
etc.

- Te kijken naar een andere inzet van middelen. Denk daarbij aan agenten die van 
voormalige politiebureaus zijn gehaald met als doel ze dichter bij de inwoners te laten 



werken (van plekken in buurthuizen tot gemeentehuizen) en ook deze vrij te maken voor 
de opvolging van prio1-meldingen.

- Het belang te benadrukken om te komen tot een aanpak om de verkeerde trend die nu 
zichtbaar is (verdere verslechtering van prio1-reactietijden, stijging op de lijst onveilige 
gemeenten etc.) te keren.

- Dit mee te nemen in het herindelingsadvies.

En gaat over tot de orde van de dag.

Ondertekening en naam:

Jan van Riet, Sint Anthonis NU Jeroen van Acquoij, VVD

Besluit gemeenteraad:
 
0 motie aangenomen met        stemmen voor en         stemmen tegen
0 motie verworpen met        stemmen tegen en         stemmen voor
0 motie ingetrokken


